
  

Malmö stad  
Fritidsnämnden  

 
Sekreterare ............................................  
 Dzemal Imsirovic  

Ordförande ...........................................        ………………………………… 
 Eva Bertz (L)  

Underskrifter 
 

 

Justerande ...........................................        ………………………………… 
  Tony Rahm (M)  
    
 
  
 

 Protokollsutdrag 

 
Sammanträdestid 2021-04-28 kl. 08:30-11:00 
  
Plats Amiralsgatan 20/Teams 
  
Beslutande ledamöter Eva Christina Bertz (L) (Ordförande) 

Sven-Erik Rasmusson (S) (Vice ordförande) 
Tony Rahm (M) (Andre vice ordförande) 
Annika Stark (S) 
Asterios Bratanis (S) 
Carlos Gonzalez Ramos (V) 
Elisabet Landrup (M) 
Anders Olin (SD) 
Robert Gunnar Olov Nilsson (SD)  ersätter Ola Johansson (SD) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Louis Hyleborg (L) 

Aida Vizlin Hoti (MP) 
Danica Srnic (M) 
Titti Sjölin (M) 
Evert Rydell (SD) 

  
Övriga närvarande Johan Hermansson (Fritidsdirektör) 

Dzemal Imsirovic (Sekreterare) 
  
Utses att justera Tony Rahm (M) 
  
Justeringen 2021-05-05 
  
Protokollet omfattar §63 
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§ 63 Fördjupad granskning Sofielunds Folkets Hus Förening 
 
FRI-2020-1975 
 
Sammanfattning      
Förvaltningen har genomfört en fördjupad granskning av Sofielunds Folkets Hus förening 
med fokus på föreningens förändrade stadgar och demokratisk uppbyggnad samt den 
ekonomiska redovisningen. Förvaltningen har gått igenom handlingar, besökt föreningen, 
träffat styrelserepresentanter och genomfört möten med riksorganisationen Folkets Hus och 
Parker samt Stadsfastigheter. Förvaltningen kan konstatera att det finns brister både i 
ekonomisk redovisning och demokratisk styrning men kan inte se att det finns något 
medvetet fusk eller oegentligheter. Förvaltningen kommer att fortsätta följa föreningens 
arbete under kommande år. Förvaltningen föreslår att avtal skrivs med Folkets Hus 
föreningarna för att förtydliga förväntningar och krav som kompletterar bidragsmodellen för 
Folkets Hus föreningar som beslutades av fritidsnämnden 2013. 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att godkänna fördjupad granskning av Sofielunds Folkets Hus. 
 
Fritidsnämnden beslutar att ge fritidsförvaltningen i uppdrag följa upp föreningens arbete 
under året och återkomma till nämnden med en delrapport i augusti 2021 och slutrapport i 
december 2021. 
 
Fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att under 2021 föra dialog med Sofielunds 
Folkets Hus styrelse vid minst tre tillfällen som en förutsättning för få bidrag. 
 
Fritidsnämnden beslutar att ge fritidsförvaltningen i uppdrag att se över nuvarande 
bidragsmodellen för Folkets Hus föreningar med avtal som reglerar förväntningar, 
områdesspecifika uppdrag och ekonomi. 
 
Yrkanden 
  
Carlos Gonzalez Ramos (V) yrkar att sista stycket i tjänsteskrivelsen tas bort. 
  
Ordförande finner att yrkandet vinner gehör. 
  
Ordförande yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Carlos Gonzalez Ramos (V) yrkar att fjärde beslutsmeningen ska strykas. 
  
Nämnden ajournerar mötet under fem minuter. 
  
Beslutsgång 
  
Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Carlos Gonzalez Ramos (V) yrkande och 
finner att nämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
  
Carlos Gonzalez Ramos (V) inkommer med en skriftlig reservation. 
  
Tony Rahm (M) inkommer med ett särskilt yttrande. 
  
Anders Olin (SD) inkommer med ett särskilt yttrande. 
 
Beslutet skickas till 
Sofielunds Folkets Hus förening 
 
Beslutsunderlag 

 Borttagen på grund av personuppgifter. 
 Borttagen på grund av personuppgifter. 
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Vänsterpartiet 

 
 
Reservation 
Fritidsnämnden 2021-04-28 
Ärende 13 
Fördjupad granskning Sofielund Folkets Hus Förening 
 
I detta ärende som handlar om en granskning av Sofielunds Folkets Hus Förening, i stycket 
som har som rubrik: Förslag till beslut, punk 4.(sidan 1) Har man smugglat in ett beslut som 
har att göra med alla Folkets hus Föreningar i Malmö. 
 
Vi i Vänsterpartiet tyckte att, om man vill fatta ett sådant beslut måste man skriva ett särskilt 
och separat ärende som ska handla om alla Folkets Hus i Malmö. Då det här förslaget till 
beslut inte bara har att göra med Sofielunds Folkets Hus. 
 
Med hänsyn till detta yrkade vi att punkt 4 skulle tas bort, och att ett nytt ärende skulle tas 
fram. Vi fick inte gehör för vårt yrkande, och det är därför vi reserverade oss. 
 
 
Carlos González (V) 
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                                   Särskilt yttrande 
 
Fritidsnämnden: 2021-01-27 
Ärende: FRI Fördjupad Granskning Folkets hus 
 
Fördjupad granskning Sofielunds Folkets Hus  
 
 
 
 
Ärendet gäller fördjupad granskning Sofielunds Folkets hus, i ärendet föreslår man även att se över 
avtalen med Folkets hus och vi Sverigedemokrater välkomnar detta. Sedan nämndsbudgeten 2019 
har vi haft en begäran om en redovisning av avtalen men har dock inte fått denna redovisning. 
 
Vi ser därför detta som ett steg i rätt riktning där det kanske också kan bli ordning på avtalen för Folket 
hus i Malmö. 
 
 
 
 
 
 
Anders Olin (SD)                                                       Ola Johansson (SD)                                                                        
                   
      
Med instämmande av:  
 
Robert Nilsson(SD)                                                                Evert Rydell (SD) 
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Fritidsnämnden 2021-04-28 
Ärende: 13 
Ang: Fördjupad granskning Sofielunds Folkets Hus Förening 
 
Vi moderater har under en längre tid varit emot att ge bidrag till Folkets Hus föreningarna, dels 

för att det är ett direkt bidrag till den socialdemokratiska rörelsen, dels för att vi anser att 

bidragen istället direkt ska gå till de föreningar som engagerar barn- och unga. Det är 

problematiskt att föreningen inte till 100% har koll på sin verksamhet och att förvaltningen nu 

måste vidta åtgärder mot detta. Det vi dock helt och fullt ställer oss bakom är det fjärde förslaget i 

detta ärende, att fritidsförvaltningen får i uppdrag att se över nuvarande 

bidragsmodellen för Folkets Hus föreningar med avtal som reglerar förväntningar, 

områdesspecifika uppdrag och ekonomi. Vi har som sagt varit kritiska till dessa bidrag under en 

lång tid och välkomna att man ser över hela denna modell.  

 
 
Vice, ordf. Tony Rahm (M)   Elisabet Landrup (M)  
 
     
 
 
Med instämmande av 
 
 
 
Danica Srnic (M)   Titti Sjölin (M)     

Särskilt yttrande  
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